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- Nisam još nabavio ogrev, pretežno iz finansiskih razloga.  Iskreno se nadam  da ću ga u
najskorije vreme kupiti. Ako bude moguće,  voleo bih da ga otplaćujem  na što više mesečnih
rata.  Zima će sigurno biti hladna, to je posebno nepogodno  kada  je  neizvesno kada će se
nabaviti ogrev, kao što je u mom slučaju.  

 1 / 1


